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                      Kołobrzeg, dnia 25 maja 2022 r. 
BRM.0002.51.2022.K 

 
Protokół Nr 51/2022 

 
z LI sesji Rady Miasta Kołobrzeg, która odbyła się w dniu 25 maja 2022 r. o godz. 9:00 
w sali konferencyjnej Urzędu Miasta Kołobrzeg ul. Ratuszowa 13 
 
Sesja została zwołana przez Przewodniczącego Rady w trybie art. 20 ust. 1 ustawy  
z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz.U. z 2022 r. poz. 559) i § 17 ust. 1 
Statutu Miasta Kołobrzeg (Dz. Urz. Woj. Zachodniopomorskiego z 2021 r. poz. 537 oraz  
z 2022 r. poz. 498). 
 
Obrady rozpoczęto 25 maja 2022 o godz. 09:00, a zakończono o godz.16:50 tego samego 
dnia. 
 
Zgodnie ze Statutem Miasta obrady Rady były transmitowane i utrwalane za pomocą 
urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 
 
Porządek obrad sesji ustalony przez Przewodniczącego Rady 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z wykonania uchwał Rady oraz informacje  

o przeprowadzonych przetargach. 

3. Rozpatrzenie raportu o stanie Gminy Miasto Kołobrzeg za 2021 rok: 

1) wystąpienie Prezydenta Miasta, 

2) debata nad raportem o stanie Gminy Miasto Kołobrzeg za 2021 rok: 

     a) głosy radnych, 

     b) głosy mieszkańców, 

3) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Prezydentowi Miasta 

     Kołobrzeg. 

4. Rozpatrzenie sprawozdania finansowego Prezydenta Miasta wraz ze sprawozdaniem 

z wykonania budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg za 2021 rok: 

1) wystąpienie Prezydenta Miasta, 

2) przedstawienie opinii Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Szczecinie o przedłożonym przez Prezydenta Miasta Kołobrzeg 

sprawozdaniu z wykonania budżetu Miasta Kołobrzeg za 2021 rok wraz  

z informacją o stanie mienia komunalnego, 

3)  przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia 

absolutorium Prezydentowi Miasta Kołobrzeg z tytułu wykonania budżetu 

Gminy Miasto Kołobrzeg za 2021 rok, 

4) przedstawienie opinii Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Szczecinie o wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia 

absolutorium, 

5) dyskusja, 

6) podjęcie uchwał: 

a) w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg za 

2021 rok, 

b) w sprawie udzielenia absolutorium Prezydentowi Miasta Kołobrzeg  

z tytułu wykonania budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg za 2021 rok. 
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5. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 2022 r., 

2) w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg 

na lata 2022 – 2043,  

2a)  w sprawie wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Miasto Kołobrzeg, 

3) w sprawie przystąpienia Gminy Miasto Kołobrzeg do Stowarzyszenia 

„Konwentu Współpracy Samorządowej Polska – Ukraina”, 

4) w sprawie zakończenia współpracy pomiędzy Gminą Miasto Kołobrzeg  

a miastem Nyborg w Danii, 

5) w sprawie zakończenia współpracy pomiędzy Gminą Miasto Kołobrzeg  

a miastem Follonica we Włoszech, 

6) w sprawie ustanowienia służebności przesyłu obciążającej działki gruntu  

nr 2/7 obręb 20, nr 1/1, 3/3, 16/2, 16/3, 16/8, obręb 19, nr 329/12, 331/3  

obręb 11 miasta Kołobrzeg, 

7) w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych i ustalenia ich 

przebiegu, 

8) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia składu osobowego stałych Komisji 

Rady Miasta Kołobrzeg. 

6. Sprawozdania Prezydenta Miasta: 

1) Ocena Zasobów Pomocy Społecznej dla Gminy Miasto Kolobrzeg za rok 

2021, 

2) z działalności między sesjami. 

7. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi. 

8. Wolne wnioski i informacje. 

9. Zamknięcie sesji. 

 

Punkt 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
Na podstawie § 23 ust. 2 Statutu Miasta Przewodniczący Rady, Pan radny Bogdan 
Błaszczyk otworzył LI sesję Rady Miasta Kołobrzeg. 
 
Przewodniczący Rady powitał: 

 Radnych;  

 Panią Annę Mieczkowską – Prezydent Miasta,  

 Panią Ewę Pełechatą – Zastępcę Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 

 Pan Ilonę Grędas – Wójtowicz – Zastępcę Prezydenta Miasta ds. społecznych  

 Panią Jolantę Włodarek - Skarbnika Miasta  

 Wszystkich zaproszonych gości; media kołobrzeskie oraz mieszkańców 

uczestniczących w sesji i oglądających transmisję z obrad sesji. 

 

Punkt 2 – Stwierdzenie quorum. 

Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności stwierdził, że w sesji o godz. 9:00 

uczestniczy 18 radnych: 

1) Kamil Barwinek 

2) Maciej Bejnarowicz 

3) Bartosz Bieńkowski 

4) Bogdan Błaszczyk 

5) Artur Dąbkowski 

6) Małgorzata Grotto 
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7) Adam Hok 

8) Przemysław Kiełkowski 

9) Zbigniew Malinowski 

10) Wiesław Parus 

11) Krzysztof Plewko 

12) Bogusław Połowniak 

13) Piotr Rzepka 

14) Danuta Wilk 

15) Jacek Woźniak 

16) Dariusz Zawadzki 

17) Izabela Zielińska 

18) Łukasz Zięba 

Radni nieobecni usprawiedliwieni: Renata Brączyk i Jacek Kalinowski, Karolina Szarłata – 

Woźniak  

Przewodniczący stwierdził, że jest to wymagane quorum, by obrady były ważne.  

Lista obecności radnych na sesji stanowi załącznik do protokołu. 

 

Protokół Nr 50/2022 z L sesji, która odbyła się w dniu 27 kwietnia 2022 r. był wyłożony do 

publicznego wglądu w Biurze Rady. Nikt z radnych nie wniósł uwag ani zastrzeżeń do ww. 

protokołów.  

 

Przewodniczący Rady poinformował, że Radni wraz z zaproszeniem na sesję otrzymali 
porządek obrad oraz projekty uchwał i inne materiały będące przedmiotem obrad LI sesji. 
Przewodniczący Rady na wniosek Prezydent Miasta Kołobrzeg z dnia 18 maja 2022 r., 
zgodnie z art. 20 ust.5 ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie gminnym i § 16 ust.2 
Statutu Miasta, do porządku obrad LI sesji wprowadził w punkcie 5 jako podpunkt 2a projekt 
uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Miasto Kołobrzeg. 
 
Przewodniczący Rady przedstawił wnioski o zmianę porządku obrad sesji, które 
zostały do niego złożone: 
1. Pani Prezydent Miasta wystąpiła z wnioskiem o zmianę porządku obrad sesji – zdjęcie  

z porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji 

Miasto Kołobrzeg ujętego w punkcie 5 podpunkt 2a porządku obrad. Wniosek został złożony 

na piśmie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

2. Pan radny Łukasz Zięba złożył wniosek o zmianę porządku obrad polegający na 

wprowadzeniu do porządku obrad dwóch projektów uchwał Klubu Radnych „Kołobrzescy 

Razem” i Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” dot. zmian w składzie osobowym Komisji 

Rewizyjnej powołanej Uchwałą Nr XLVII/688/22 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 23 lutego 

2022 r. 

 zmieniająca uchwałę w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady 

Miasta Kołobrzeg (zmiana polega na uchyleniu w § 1 pkt 6), 

 zmieniająca uchwałę w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady 

Miasta Kołobrzeg (zmiana polega na zmianie składu osobowego Komisji Rewizyjnej  

poprzez dodanie w § 1 punktu 10) 

 

Brak chętnych do dyskusji 
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Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad wnioskiem Pani Prezydent Miasta  

o zmianę porządku obrad polegającą na zdjęciu z porządku obrad projektu uchwały  

w sprawie wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Miasto Kołobrzeg ujętego w punkcie 5 

podpunkt 2a porządku obrad. 

W głosowaniu udział wzięło 18 radnych obecnych na sesji w chwili głosowania. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: ZA (15) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata 

Grotto, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Krzysztof 

Plewko, Bogusław Połowniak, Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz 

Zięba 

 

PRZECIW (1) 

Piotr Rzepka 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Bartosz Bieńkowski, Jacek Woźniak 

 

NIEOBECNI (3) 

Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Karolina Szarłata – Woźniak 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada zgodnie z art. 20 ust.1a ustawy z dnia 8 

marca 1990 r. o samorządzie gminnym dokonała zmiany porządku obrad bezwzględną 

większością głosów ustawowego składu rady poprzez zdjęcie z porządku obrad 

projektu uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Miasto 

Kołobrzeg ujętego w punkcie 5 podpunkt 2a. 

Zgodnie z § 38 ust. 7 Statutu Miasta powyższy projekt uchwały zostanie przekazany do 
wnioskodawcy – Prezydent Miasta. 
 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad wnioskiem radnego Łukasza Zięby  

o zmianę porządku obrad polegającym na wprowadzeniu do porządku obrad projektu 

uchwały Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” i Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” 

zmieniającą uchwałę w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kołobrzeg 

(zmiana polega na uchyleniu w § 1 punktu 6): 

W głosowaniu udział wzięło 18 radnych obecnych na sesji w chwili glosowania. 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: ZA (11) 
Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, 
Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Bogusław Połowniak, Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki, 
Łukasz Zięba 
 
PRZECIW (5) 
Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Izabela Zielińska 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)   
Artur Dąbkowski, Jacek Woźniak 
 
NIEOBECNI (3) 
Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Karolina Szarłata – Woźniak 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada zgodnie z art. 20 ust.1a ustawy z dnia  
8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym dokonała zmiany porządku obrad 
bezwzględną większością głosów ustawowego składu rady poprzez wprowadzenie do 
porządku obrad projektu uchwały zmieniającą uchwałę w sprawie powołania Komisji 
Rewizyjnej Rady Miasta Kołobrzeg (zmiana polega na uchyleniu w § 1 punktu 6). 
Te projekt uchwały został ujęty w punkcie 5 jako podpunkt 9 porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad wnioskiem radnego Łukasza Zięby  

o zmianę porządku obrad polegającym na wprowadzeniu do porządku obrad projektu 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miasta 

Kołobrzeg (zmiana polega na zmianie składu Komisji Rewizyjnej poprzez dodanie w § 1 

punktu 10) 

W głosowaniu udział wzięło 18 radnych obecnych na sesji w chwili głosowania. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: ZA (11) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, 

Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Bogusław Połowniak, Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki, 

Łukasz Zięba 

 

PRZECIW (7) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Artur Dąbkowski, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, 

Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 

 

NIEOBECNI (3) 

Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Karolina Szarłata – Woźniak 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada zgodnie z art. 20 ust.1a ustawy z dnia  

8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym dokonała zmiany porządku obrad 

bezwzględną większością głosów ustawowego składu rady poprzez wprowadzenie do 

porządku do porządku obrad projektu uchwały zmieniającą uchwałę w sprawie 

powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kołobrzeg (zmiana polega na zmianie 

składu Komisji Rewizyjnej poprzez dodanie w § 1 punktu 10). 

Te projekt uchwały został ujęty w punkcie 5 jako podpunkt 10 porządku obrad. 

 

Porządek obrad LI sesji po zmianach przyjętych przez Radę Miasta 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z wykonania uchwał Rady oraz informacje  

o przeprowadzonych przetargach. 

3. Rozpatrzenie raportu o stanie Gminy Miasto Kołobrzeg za 2021 rok: 

1) wystąpienie Prezydenta Miasta, 

2) debata nad raportem o stanie Gminy Miasto Kołobrzeg za 2021 rok: 
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     a) głosy radnych, 

     b) głosy mieszkańców, 

3) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Prezydentowi Miasta 

     Kołobrzeg. 

4. Rozpatrzenie sprawozdania finansowego Prezydenta Miasta wraz ze sprawozdaniem 

z wykonania budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg za 2021 rok: 

1) wystąpienie Prezydenta Miasta, 

2) przedstawienie opinii Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Szczecinie o przedłożonym przez Prezydenta Miasta Kołobrzeg 

sprawozdaniu z wykonania budżetu Miasta Kołobrzeg za 2021 rok wraz  

z informacją o stanie mienia komunalnego, 

3)  przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia 

absolutorium Prezydentowi Miasta Kołobrzeg z tytułu wykonania budżetu 

Gminy Miasto Kołobrzeg za 2021 rok, 

4) przedstawienie opinii Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Szczecinie o wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia 

absolutorium, 

5) dyskusja, 

6) podjęcie uchwał: 

a) w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg za 

2021 rok, 

b) w sprawie udzielenia absolutorium Prezydentowi Miasta Kołobrzeg  

z tytułu wykonania budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg za 2021 rok. 

5. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 2022 r., 

2) w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg 

na lata 2022 – 2043,  

3) w sprawie przystąpienia Gminy Miasto Kołobrzeg do Stowarzyszenia 

„Konwentu Współpracy Samorządowej Polska – Ukraina”, 

4) w sprawie zakończenia współpracy pomiędzy Gminą Miasto Kołobrzeg  

a miastem Nyborg w Danii, 

5) w sprawie zakończenia współpracy pomiędzy Gminą Miasto Kołobrzeg  

a miastem Follonica we Włoszech, 

6) w sprawie ustanowienia służebności przesyłu obciążającej działki gruntu  

nr 2/7 obręb 20, nr 1/1, 3/3, 16/2, 16/3, 16/8, obręb 19, nr 329/12, 331/3  

obręb 11 miasta Kołobrzeg, 

7) w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych i ustalenia ich 

przebiegu, 

8) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia składu osobowego stałych Komisji 

Rady Miasta Kołobrzeg, 

9) zmieniająca uchwałę w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miasta 

Kołobrzeg, 

10) zmieniająca uchwałę w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miasta 

Kołobrzeg. 

6. Sprawozdania Prezydenta Miasta: 

1) Ocena Zasobów Pomocy Społecznej dla Gminy Miasto Kolobrzeg za rok 

2021, 
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2) z działalności między sesjami. 

7. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi. 

8. Wolne wnioski i informacje. 

9. Zamknięcie sesji. 

 

Punkt 2 - Sprawozdanie Prezydenta Miasta z wykonania uchwał Rady oraz informacje 

o przeprowadzonych przetargach 

Przed oddaniem głosu Pani Prezydent Miasta, Przewodniczący Rady poinformował, że  

24 maja 2022 r. została do Radnych przesłana aktualizacja informacji o przeprowadzonych 

przetargach. 

Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta przedstawiła Radzie sprawozdanie z wykonania 

uchwał Rady oraz informację o przeprowadzonych przetargach wraz z aktualizacją. 

Sprawozdanie wraz z informacją o przetargach stanowi załącznik do protokołu. 

W dyskusji nad tym punktem porządku obrad udział wzięli: 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 

 Pan radny Wiesław Parus 

 Pan Damian Kunz - Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami 

 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję nad 

tym punktem porządku obrad. Dyskusja została utrwalona i zarejestrowana na urządzeniu 

rejestrującym obraz i dźwięk. Ponadto została nagrana na nośniku elektronicznym, który 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

Punkt 3. Rozpatrzenie raportu o stanie Gminy Miasto Kołobrzeg za 2021 rok: 

Raport o stanie Gminy Miasto Kołobrzeg za 2021 rok był udostępniony na stronie 

internetowej miasta Kolobrzeg oraz w Biuletynie Informacji Publicznej.  

Raport o stanie Gminy Miasto Kołobrzeg za 2021 rok stanowi załącznik do protokołu. 

 

Punkt 3 podpunkt 1 - wystąpienie Prezydenta Miasta: 

Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta Kołobrzeg przedstawiła raport o stanie Gminy 

Miasto Kołobrzeg za 2021 rok – załącznik do protokołu. 

 

Punkt 3 podpunkt 2 - debata nad raportem o stanie miasta Kołobrzeg za 2021 rok: 

 

a) głosy radnych 

W pierwszej kolejności Przewodniczący Rady poprosił o zabranie głosu 

Przewodniczących Klubów Radnych. proszę o zabranie głosu Przewodniczących 

Klubów Radnych:  

1. W imieniu Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” głos zabrał Pan radny Wiesław 

Parus – Przewodniczący Klubu, który na zakończenie swojego wystąpienia 

zapowiedział, że Klub będzie głosował za udzieleniem wotum zaufania Prezydentowi 

Miasta Kołobrzeg. 
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2. W imieniu Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” głos zabrał Pan radny Maciej 

Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu. 

 

3. W imieniu Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” głos zabrał Pan radny Łukasz Zieba – 

Przewodniczący Klubu, który na zakończenie swojego wystąpienia zapowiedział, że 

Klub będzie głosował za udzieleniem wotum zaufania Prezydentowi Miasta 

Kołobrzeg. 

 

4. W imieniu Klubu Radnych „Radni Niezależni” głos zabrał Pan radny Jacek Woźniak, 

który powiedział, że w debacie n ad raportem udział weźmie każdy z Członków Klubu. 

W dalszej części debaty ze strony radnych udział wzięli: 

 Pan radny Krzysztof Plewko, który na samym początku swojego wystąpienia 

zapowiedział, że będzie głosował za absolutorium. 

 Pan radny Dariusz Zawadzki – Wiceprzewodniczący Rady, który nawiązał do 

wystąpienia Przewodniczącego Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” informując, 

że zaproszenia na sesję wraz z porządkiem obrad i materiałami będącymi  

w porządku obrad sesji były wysłane do Przewodniczącej Rady Seniorów Miasta 

Kołobrzeg oraz Przewodniczącego Młodzieżowej Rady Miasta. Takie zaproszenia są 

wysyłane na każdą sesję Rady Miasta. 

  Pani radna Izabela Zielińska, która na zakończenie swojego wystąpienia 

powiedziała, że swoją decyzję w sprawie wotum zaufania będzie podejmowała  

w aspekcie całego roku. 

 Pan radny Artur Dąbkowski 

 Pan radny Kamil Barwinek – Wiceprzewodniczący Rady 

 Pani radna Małgorzata Grotto 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 

Wystąpienia Przewodniczących Klubów Radnych oraz wystąpienia Radnych zostały 

utrwalone i zarejestrowane na urządzeniu rejestrującym obraz i dźwięk. Ponadto zostały 

nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu. 

 

b) głosy mieszkańców 

W związku z brakiem zgłoszeń mieszkańców do udziału w debacie, Przewodniczący Rady 

zamknął debatę nad raportem o stanie Gminy Miasto Kołobrzeg za 2021 rok. 

Punkt 3 podpunkt 3 - podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania 
Prezydentowi Miasta Kołobrzeg 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Radzie Przewodniczący Rady, który był 
jej autorem.  

Z uwagi na to, że Rada była po zakończeniu debaty nad raportem, Przewodniczący Rady 
zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania 
Prezydentowi Miasta Kołobrzeg. Przewodniczący Rady poinformował, że uchwałę w sprawie 
udzielenia wotum zaufania Prezydentowi Miasta Kołobrzeg, Rada podejmuje bezwzględną 
większością głosów ustawowego składu Rady. W przypadku Rady Miasta Kołobrzeg jest to 
11 głosów za. 
W głosowaniu udział wzięło 19 radnych obecnych na sesji w chwili głosowania. 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: ZA (14)   
Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 
Przemysław Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Bogusław 
Połowniak, Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 
 
PRZECIW (4) 
Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Piotr Rzepka, Jacek Woźniak 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Karolina Szarłata – Woźniak 
 
NIEOBECNI (2) 
Renata Brączyk, Jacek Kalinowski 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada UCHWAŁĘ NR LI/723/22 w sprawie 
udzielenia wotum zaufania Prezydentowi Miasta Kołobrzeg podjęła bezwzględną 
większością głosów ustawowego składu Rady. Jest to zgodne z art. 28aa ust. 9 ustawy  
o samorządzie gminnym. 
 
Po tym głosowaniu, Przewodniczący Rady ogłosił 10 minut przerwy w obradach. 
Po przerwie, Przewodniczący Rady wznowił obrady. W sesji uczestniczyło 19 radnych. 
 
Punkt 4 - Rozpatrzenie sprawozdania finansowego Prezydenta Miasta wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg za 2021 rok: 

 

Podpunkt 1 – wystąpienie Prezydenta Miasta 

W imieniu Prezydent Miasta sprawozdanie finansowe wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg za 2021 rok przedstawiła Pani Jolanta Włodarek – 

Skarbnik Miasta. 

Sprawozdanie finansowe wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Miasto 

Kołobrzeg za 2021 stanowią załącznik do protokołu. 

Punkt 4 podpunkt 2 - przedstawienie opinii Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Szczecinie o przedłożonym przez Prezydenta Miasta Kołobrzeg 

sprawozdaniu z wykonania budżetu Miasta Kołobrzegu za 2021 rok wraz z informacją 

o stanie mienia komunalnego 

Regionalna Izba Obrachunkowa w Szczecinie pismem z dnia 13 kwietnia 2022 r. przesłała 

Uchwałę NR K.50.261.2022 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Szczecinie z dnia 13 kwietnia 2022 r. w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym przez 

Prezydenta Miasta Kołobrzeg sprawozdaniu z wykonania budżetu Miasta Kołobrzeg  

za 2021 r. wraz z informacją o stanie mienia komunalnego. 

Skład Orzekający Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie pozytywnie zaopiniował 

sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Kołobrzeg za 2021 r. wraz z informacją o stanie 

mienia komunalnego. 

Uchwała Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie została 

odczytana przez Pana radnego Kamila Barwinka – Wiceprzewodniczącego Rady  

i stanowi załącznik do protokołu. 
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Punkt 4 podpunkt 3 - przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej  

w sprawie udzielenia absolutorium Prezydentowi Miasta Kołobrzeg z tytułu wykonania 

budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg za 2021 rok 

W imieniu Komisji Rewizyjnej wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium 
Prezydentowi Miasta Kołobrzeg z tytułu wykonania budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg za 
2021 rok przedstawił Pan radny Maciej Bejnarowicz – Przewodniczący Komisji. 
Komisja Rewizyjna na posiedzeniu w dniu 9 maja 2022 r. pozytywnie zaopiniowała 
wykonanie budżetu za 2021 rok i postanowiła wystąpić do Rady Miasta z wnioskiem  
o udzielenie absolutorium Prezydentowi Miasta Kołobrzeg z tytułu wykonania budżetu Gminy 
Miasto Kołobrzeg za 2021 rok. 
Wniosek Komisji stanowi załącznik do protokołu. 
 
Punkt 4 podpunkt 4 - przedstawienie opinii Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Szczecinie o wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia 

absolutorium 

 

Regionalna Izba Obrachunkowa w Szczecinie przesłała drogą elektroniczną Uchwałę  

NR K.51.28.2022 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie z 

dnia 18 maja 2022 r. w sprawie wydania opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miasta 

Kołobrzeg w sprawie absolutorium. 

Skład Orzekający Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie pozytywne zaopiniował 

wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kołobrzeg w sprawie udzielenia Prezydentowi 

Miasta Kołobrzeg absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2021 rok. 

Uchwała Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie została 

odczytana przez Pana radnego Dariusza Zawadzkiego – Wiceprzewodniczącego Rady  

i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Punkt 4 podpunkt 5 - dyskusja 

Przewodniczący Rady poinformował, że dyskusja, którą za chwilę otworzy, będzie nad 
sprawozdaniem finansowym Gminy Miasto Kołobrzeg za 2021 rok wraz ze sprawozdaniem z 
wykonania budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg za 2021 rok oraz nad absolutorium dla 
Prezydenta Miasta z tytułu wykonania budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg za 2021 rok. 
Natomiast w punkcie 6 podpunkt 6a i 6b, gdzie będą poddane pod głosowanie projekty 
uchwał: 

 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem  

z wykonania budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg za 2021 rok, 

 w sprawie udzielenia absolutorium Prezydentowi Miasta Kołobrzeg z tytułu wykonania 

budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg za 2021 rok, 

nie będzie dyskusji tylko same głosowania nad tymi dwoma projektami uchwał. 
 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję i w pierwszej kolejności poprosił o zabranie 
głosu przez Przewodniczących Klubów Radnych: 

1. W imieniu Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” głos zabrał Pan radny Wiesław 

Parus – Przewodniczący Klubu, który na zakończenie swojego wystąpienia 

zapowiedział, że Klub w oparciu o uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Szczecinie oraz w oparciu o wniosek Komisji Rewizyjnej Rady 

Miasta Kołobrzeg będzie głosował za zatwierdzeniem sprawozdania finansowego 

wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg za 2021 rok, 
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a także za udzieleniem absolutorium Prezydentowi Miasta Kołobrzeg z tytułu 

wykonania budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg za 2021 rok. 

 

2. W imieniu Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” głos zabrał Pan radny Maciej 

Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który na zakończenie swojego wystąpienia 

zapowiedział, że Klub wstrzyma się od głosu nad projektem uchwały w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem  

z wykonania budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg za 2021 rok oraz będzie głosował 

przeciw projektowi uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Prezydentowi Miasta 

Kołobrzeg z tytułu wykonania budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg za 2021 rok. 

 

3. W imieniu Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” głos zabrał Pan radny Łukasz Zięba – 

Przewodniczący Klubu, który na zakończenie swojego wystąpienia zapowiedział, że 

Klub będzie głosował za podjęciem obu uchwał. 

 

4. W imieniu Klubu Radnych „Radni Niezależni” głos zabrał Pan radny Jacek Woźniak – 

Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że każdy z Członków Klubu będzie 

głosował indywidualnie. 

W dalszej części dyskusji według kolejności zgłoszeń udział wzięli: 

 Pan radny Adam Hok 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz w trybie głosu ad vocem 

 Pan radny Adam Hok 

 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję. 

Dyskusja, w tym wystąpienia Przewodniczących Klubów Radnych zostały nagrane 

i utrwalone za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto zostały nagrane na 

nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu.  

 

Punkt 4 podpunkt 6a – podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg 

za 2021 rok 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 
   
Zgodnie z wcześniejszą zapowiedzią i odbytą dyskusją, Przewodniczący Rady zarządził 

głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg za 2021 rok: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych obecnych na sesji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: ZA (14) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 

Przemysław Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Bogusław 

Połowniak, Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek  

Woźniak 
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NIEOBECNI (2) 

Renata Brączyk, Jacek Kalinowski 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR LI/724/22 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg za 2021 rok. 

Punkt 4 podpunkt 6b – podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium 

Prezydentowi Miasta Kołobrzeg z tytułu wykonania budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg 

za 2021 rok. 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  Przewodniczący 
przypominał, że zgodnie z art. 28a ust.2 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. uchwałę w sprawie 
absolutorium Rada podejmuje bezwzględną większością głosów ustawowego składu Rady, 
tj. do podjęcia uchwały wymagane jest 11 głosów za. 

 

Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie udzielenia 

absolutorium Prezydentowi Miasta Kołobrzeg z tytułu wykonania budżetu Gminy Miasto 

Kołobrzeg za 2021 rok: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych obecnych na sesji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: ZA (14) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 

Przemysław Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Bogusław 

Połowniak, Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

PRZECIW (5) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek 

Woźniak 

 

NIEOBECNI (2) 

Renata Brączyk, Jacek Kalinowski 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada podjęła bezwzględną większością głosów 

ustawowego składu Rady UCHWAŁĘ NR LI/725/22 w sprawie udzielenia absolutorium 

Prezydentowi Miasta Kołobrzeg z tytułu wykonania budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg 

za 2021 rok.  Jest to zgodne z art. 28a ust. 2 ustawy o samorządzie gminnym.  

 

Po tym glosowaniu Przewodniczący Rady ogłosił 10 minutową przerwę w obradach. 
Po przerwie Przewodniczący wznowił obrady i stwierdził, że jest quorum do dalszego 
prowadzenia sesji.   
 
Punkt 5 podpunkt 1 – podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy 
Miasto Kołobrzeg na 2022 r. 
 
W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani  
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Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny 

Łukasz Zięba – Przewodniczący Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały (5 za, 0 przeciw, 2 osoby wstrzymały się od głosu)  

i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek.   

2. Komisja Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych. W imieniu Komisji opinię 

przedstawiła Pani radna Małgorzata Grotto – Przewodnicząca Komisji. Komisja 

większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały (6 za, 0 przeciw, 1 

osoba wstrzymała się od głosu) i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez 

poprawek.   

3. Komisja Sportu i Turystyki.  W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Kamil 

Barwinek – Przewodniczący Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały (4 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu) i zawnioskowała do 

Rady o podjęcie uchwały bez poprawek.   

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

Stanowiska Klubów Radnych: 
1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Wiesław 

Parus - Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub będzie głosował za 

przyjęciem projektu uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz - Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub wstrzyma się od 

głosu. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba - 

Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub poprzez projekt uchwały  

w głosowaniu. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 

Woźniak- Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub wstrzyma się od głosu. 

Brak chętnych do dyskusji. 
Wystąpienia Przewodniczących Komisji i Przewodniczących Klubów Radnych zostały 

nagrane i utrwalone za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto zostały 

nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu.  

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zmian  
w uchwale budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 2022 r.: 
W głosowaniu udział wzięło 18 radnych obecnych na sesji w chwili głosowania. 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: ZA (11) 
Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, 
Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Bogusław Połowniak, Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki, 
Łukasz Zięba 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 
Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - 
Woźniak, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 
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BRAK GŁOSU (1) 
Artur Dąbkowski 
 
NIEOBECNI (2) 
Renata Brączyk, Jacek Kalinowski 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  
NR LI/726/22 w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg  
na 2022 r.  
 
Punkt 5 podpunkt 2 – podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 2022 – 2043 
 
W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani  

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny 

Łukasz Zięba – Przewodniczący Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały (4 za, 0 przeciw, 3 osoby wstrzymały się od głosu)  

i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek.   

2. Komisja Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych. W imieniu Komisji opinię 

przedstawiła Pani radna Małgorzata Grotto – Przewodnicząca Komisji. Komisja 

większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały (5 za, 0 przeciw, 2 

osoby wstrzymały się od głosu) i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez 

poprawek.   

3. Komisja Sportu i Turystyki.  W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Kamil 

Barwinek – Przewodniczący Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały (4 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu) i zawnioskowała do 

Rady o podjęcie uchwały bez poprawek.   

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

Stanowiska Klubów Radnych: 
1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Wiesław 

Parus - Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub będzie głosował za 

przyjęciem projektu uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz - Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub wstrzyma się od 

głosu. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba - 

Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub poprzez projekt uchwały  

w głosowaniu. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 

Woźniak- Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub wstrzyma się od głosu. 

Brak chętnych do dyskusji. 
Wystąpienia Przewodniczących Komisji i Przewodniczących Klubów Radnych zostały 

nagrane i utrwalone za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto zostały 

nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu.  
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Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zmian 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 2022 – 2043: 

W głosowaniu udział wzięło 18 radnych obecnych na sesji w chwili głosowania. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: ZA (11) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, 

Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Bogusław Połowniak, Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki, 

Łukasz Zięba 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - 

Woźniak, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 

BRAK GŁOSU (1) 

Artur Dąbkowski 

NIEOBECNI (2) 

Renata Brączyk, Jacek Kalinowski 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR LI/727/22 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto 

Kołobrzeg na lata 2022 – 2043. 

Punkt 5 podpunkt 3 – podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Miasto 

Kołobrzeg do Stowarzyszenia „Konwentu Współpracy Samorządowej Polska – 

Ukraina” 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Anna Mieczkowska – Prezydent 

Miasta.  

Przed przedstawieniem opinii Komisji i stanowisk Klubów Radnych, Przewodniczący Rady 

na wniosek Pani Prezydent Miasta udzielił głosu Konsulowi Honorowemu Ukrainy. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

Komisja Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych. W imieniu Komisji opinię przedstawiła Pani 

Małgorzata Grotto – Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały (7 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu) i zawnioskowała do Rady  

o podjęcie uchwały bez poprawek.   

Stanowiska Klubów Radnych: 
1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Wiesław 

Parus - Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub będzie głosował za 

przyjęciem projektu uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz - Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub będzie głosował za 

podjęciem uchwały. 
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3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba - 

Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub poprze projekt uchwały  

w głosowaniu. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 

Woźniak- Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub będzie głosował za 

podjęciem uchwały. 

Brak chętnych do dyskusji. 

Wystąpienia: Konsula Honorowego Ukrainy, Przewodniczącej Komisji i Przewodniczących 

Klubów Radnych zostały nagrane i utrwalone za pomocą urządzeń rejestrujących obraz  

i dźwięk. Ponadto zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do 

protokołu.  

 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie przystąpienia 

Gminy Miasto Kołobrzeg do Stowarzyszenia „Konwentu Współpracy Samorządowej Polska – 

Ukraina”: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych obecnych na sesji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: ZA (19) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Artur 

Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, 

Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Bogusław Połowniak, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - 

Woźniak, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

NIEOBECNI (2) 

Renata Brączyk, Jacek Kalinowski 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ   

NR LI/728/22 w sprawie przystąpienia Gminy Miasto Kołobrzeg do Stowarzyszenia 

„Konwentu Współpracy Samorządowej Polska – Ukraina”. 

 

Punkt 5 podpunkt 4 – podjęcie uchwały w sprawie zakończenia współpracy pomiędzy 

Gminą Miasto Kołobrzeg a miastem Nyborg w Danii 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ilona 

Grędas - Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych  

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

Komisja Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych. W imieniu Komisji opinię przedstawiła Pani 

Małgorzata Grotto – Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały (7 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu) i zawnioskowała do Rady  

o podjęcie uchwały bez poprawek.   

Stanowiska Klubów Radnych: 
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1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Wiesław 

Parus - Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub poprze projekt uchwały  

w głosowaniu.   

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz - Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub poprze projekt 

uchwały w głosowaniu. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba - 

Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub poprze projekt uchwały  

w głosowaniu. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 

Woźniak- Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub poprze projekt uchwały  

w głosowaniu. 

Brak chętnych do dyskusji. 

Wystąpienia Przewodniczącej Komisji i Przewodniczących Klubów Radnych zostały nagrane 

i utrwalone za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto zostały nagrane na 

nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu.  

 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zakończenia 

współpracy pomiędzy Gminą Miasto Kołobrzeg a miastem Nyborg w Danii: 

W głosowaniu udział wzięło 18 radnych obecnych na sesji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: ZA (19) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Artur 

Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, 

Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Bogusław Połowniak, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - 

Woźniak, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

NIEOBECNI (2) 

Renata Brączyk, Jacek Kalinowski 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  

NR LI/729/22 w sprawie zakończenia współpracy pomiędzy Gminą Miasto Kołobrzeg  

a miastem Nyborg w Danii. 

Punkt 5 podpunkt 5 – podjęcie uchwały w sprawie zakończenia współpracy pomiędzy 
Gminą Miasto Kołobrzeg a miastem Follonica we Włoszech 
 
W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ilona 

Grędas - Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych  

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

Komisja Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych. W imieniu Komisji opinię przedstawiła Pani 

Małgorzata Grotto – Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
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projekt uchwały (6 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu) i zawnioskowała do Rady  

o podjęcie uchwały bez poprawek.   

Stanowiska Klubów Radnych: 
1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Wiesław 

Parus - Przewodniczący Klubu., który zapowiedział, że Klub poprze projekt uchwały  

w głosowaniu.   

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz - Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub przychyla się do 

zakończenia współpracy i poprze projekt uchwały w głosowaniu. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba - 

Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub poprze projekt uchwały  

w głosowaniu. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 

Woźniak- Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub poprze projekt uchwały  

w głosowaniu. 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady głos zabierali: 

 Pan radny Artur Dąbkowski, który zaproponował, aby miasto Kołobrzeg nawiązało 

współpracę z innym miastem polskim np. w górach 

 Pan radny Jacek Woźniak w trybie głos ad vocem zaproponował, aby Pan radny 

pomógł znaleźć takie miasto w Polsce. 

 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący Rady zamknął dyskusję. 

Dyskusja oraz wystąpienia Przewodniczącej Komisji i Przewodniczących Klubów Radnych 

zostały nagrane i utrwalone za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto 

zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu.  

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zakończenia 
współpracy pomiędzy Gminą Miasto Kołobrzeg a miastem Follonica we Włoszech: 
W głosowaniu udział wzięło 19 radnych obecnych na sesji. 
Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: ZA (19) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Artur 

Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, 

Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Bogusław Połowniak, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - 

Woźniak, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

NIEOBECNI (2) 

Renata Brączyk, Jacek Kalinowski 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  

NR LI/730/22 w sprawie zakończenia współpracy pomiędzy Gminą Miasto Kołobrzeg  

a miastem Follonica we Włoszech. 
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Punkt 5 podpunkt 6 – podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia służebności przesyłu 
obciążającej działki gruntu nr 2/7 obręb 20, nr 1/1, 3/3, 16/2, 16/3, 16/8, obręb 19, nr 
329/12, 331/3 obręb 11 miasta Kołobrzeg 
 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ewa 

Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych.  

 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

Komisja Budżetowo - Gospodarcza. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Łukasz 

Zięba – Przewodniczący Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały (7 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu) i zawnioskowała do Rady  

o podjęcie uchwały bez poprawek.   

Stanowiska Klubów Radnych: 
1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Przemysław 

Kiełkowski - Wiceprzewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do 

projektu uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz - Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do 

projektu uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok - 

Członek Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do projektu uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 

Woźniak- Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub poprze projekt uchwały  

w głosowaniu. 

Brak chętnych do dyskusji. 
 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie ustanowienia 

służebności przesyłu obciążającej działki gruntu nr 2/7 obręb 20, nr 1/1, 3/3, 16/2, 16/3, 16/8, 

obręb 19, nr 329/12, 331/3 obręb 11 miasta Kołobrzeg: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych obecnych na sesji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: ZA (19) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Artur 

Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, 

Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Bogusław Połowniak, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - 

Woźniak, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

NIEOBECNI (2) 

Renata Brączyk, Jacek Kalinowski 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ   

NR LI/731/22 w sprawie ustanowienia służebności przesyłu obciążającej działki gruntu 

nr 2/7 obręb 20, nr 1/1, 3/3, 16/2, 16/3, 16/8, obręb 19, nr 329/12, 331/3 obręb 11 miasta 

Kołobrzeg. 
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Punkt 5 podpunkt 7 – podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg 

gminnych i ustalenia ich przebiegu 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ewa 

Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych.  

 

Zarząd Powiatu w Kołobrzegu Uchwałą Nr 583/2022 z dnia 19 maja 2022 r. pozytywnie 

zaopiniował zaliczenie do kategorii dróg gminnych dróg wymienionych w projekcie uchwały, 

położonych w granicach administracyjnych Gminy Miasto Kołobrzeg.  

 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

Komisja Budżetowo - Gospodarcza. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Łukasz 

Zięba – Przewodniczący Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały (3 za, 0 przeciw, 2 osoby wstrzymały się od głosu) i zawnioskowała do Rady  

o podjęcie uchwały bez poprawek.   

Stanowiska Klubów Radnych: 
1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Wiesław 

Parus - Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub poprze projekt uchwały  

w głosowaniu. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz - Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub poprze projekt 

uchwały w głosowaniu. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba - 

Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub poprze projekt uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 

Woźniak- Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub poprze projekt uchwały  

w głosowaniu. 

Brak chętnych do dyskusji. 
 

Przewodniczący Rady zarządził glosowanie nad projektem uchwały w sprawie zaliczenia 

dróg do kategorii dróg gminnych i ustalenia ich przebiegu: 

W głosowaniu udział wzięło 18 radnych obecnych na sesji w chwili głosowania. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: ZA (18) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Artur 

Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, 

Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Danuta Wilk, 

Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

BRAK GŁOSU (1) Bogusław Połowniak 

 

NIEOBECNI (2) Renata Brączyk, Jacek Kalinowski 
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Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  

NR LI/732/22 w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych i ustalenia ich 

przebiegu. 

 

Punkt 5 podpunkt 8 – podjęcie uchwały zmieniającą uchwałę  

w sprawie ustalenia składu osobowego stałych Komisji Rady Miasta Kołobrzeg 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Przewodniczący Rady: „Zgodnie z § 52 
ust. 3 Statutu Miasta Kołobrzeg, w toku kadencji Rada może dokonywać zmian w składach 
liczbowych i osobowych stałych Komisji. W dniu 6 maja 2022 r. wpłynęła pisemna rezygnacja 
Pana radnego Piotra Rzepki z członkostwa w Komisji Morskiej i w Komisji Uzdrowiskowej 
Rady Miasta Kołobrzeg.” 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Wiesław 

Parus - Przewodniczący Klubu, który przekazał, że radny ma takie prawo, ale co do 

tej sytuacji, Klub wyraża pełną dezaprobatę. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz - Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub będzie głosował za 

projektem uchwały, natomiast od oceny pracy radnego są wyborcy.   

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba - 

Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że każdy z Członków Klubu będzie 

głosował indywidualnie.   

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 

Woźniak- Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do 

projektu uchwały. 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 

wzięli: 

 Pan radny Artur Dąbkowski, który powiedział, że był zwolennikiem, aby sprawy 

uczestnictwa radnych w komisjach uregulować w Statucie Miasta. Pan radny 

zapowiedział, że będzie głosował za projektem uchwały. 

 Pani Patrycja Nowak – Zaręba – radca prawny przytoczyła zapis art. 24 ustawy  

o samorządzie gminnym. 

 Pan radny Bogdan Błaszczyk – Przewodniczący Rady poprosił radnych, aby  

w swoich wypowiedziach powstrzymywali się od oceny radnego. 

 Pan radny Jacek Woźniak w trybie głosu ad vocem, który powiedział, że radny ma 

obowiązek pracować w tych komisjach, do których został wybrany. 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący Rady zamknął dyskusję. 

Dyskusja oraz wystąpienia Przewodniczącej Komisji i Przewodniczących Klubów Radnych 

zostały nagrane i utrwalone za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto 

zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu.  

 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały zmieniającą uchwałę  

w sprawie ustalenia składu osobowego stałych Komisji Rady Miasta Kołobrzeg: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych obecnych na sesji. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: ZA (19) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Artur 

Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, 

Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Bogusław Połowniak, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - 

Woźniak, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

NIEOBECNI (2) 

Renata Brączyk, Jacek Kalinowski 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  

NR LI/733/22 zmieniającą uchwałę w sprawie ustalenia składu osobowego stałych 

Komisji Rady Miasta Kołobrzeg. 

Punkt 5 podpunkt 9 – podjęcie uchwały zmieniającą uchwałę w sprawie powołania 

Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kołobrzeg 

Autorem projektu uchwały był Klub Radnych „Kołobrzescy Razem”  

i Klub Radnych „Nowy Kołobrzeg”.  W imieniu Klubów, projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – Przewodniczący Klubu Radnych 

„Nowy Kołobrzeg” 

Stanowiska Klubów Radnych: 
1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” zostało wyrażone w projekcie 

uchwały, którego Klub był również autorem. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który powiedział, że według ich Klubu, jest to 

próba dezorganizacji działania Komisji Rewizyjnej, która pełni funkcję kontrolną i jest 

również bezskuteczna. Przewodniczący Klubu zapowiedział, że Członkowie Klubu 

będą przeciwko temu projektowi uchwały. 

3. Stanowiska Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” zostało wyrażone w projekcie uchwały, 

którego Klub był autorem.  

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 

Woźniak- Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub jest przeciwny projektowi 

uchwały i opiniuje go negatywnie. Ponadto Pan radny przekazał, że chciałby usłyszeć 

stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem”. 

Przewodniczący Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” Pan radny Wiesław Parus 
poinformował, że stanowisko Klubu zostało wyrażone w projekcie uchwały. 
 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności udział wzięli: 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Pan radny Kamil Barwinek – Wiceprzewodniczący Rady 

 Pan radny Bogdan Błaszczyk – Przewodniczący Rady 
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 Pani Patrycja Nowak – Zaręba – radca prawny 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pan radny Krzysztof Plewko w trybie głosu ad vocem 

 Pan radny Bogdan Błaszczyk - Przewodniczący Rady 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz 

 Pani radna Karolina Szarłata – Woźniak, która zgłosiła wniosek o zdjęcie  
z porządku obrad tego projektu uchwały, jak i kolejnego następnego. 
 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad wnioskiem o zmianę porządku obrad 
zgłoszonym przez Panią radną Karolinę Szarłatę – Woźniak: zdjęcie z porządku obrad 
projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miasta 
Kołobrzeg – punkt 5 podpunkt 9 i drugi projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 
powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kołobrzeg – punkt 5 podpunkt 10. 
W głosowaniu udział wzięło 19 radnych obecnych na sesji. 
Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: ZA (8) 
Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Artur Dąbkowski, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, 
Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 
 
PRZECIW (11) 
Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, 
Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Bogusław Połowniak, Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki, 
Łukasz Zięba 
 
NIEOBECNI (2) 
Renata Brączyk, Jacek Kalinowski 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że wniosek o zmianę porządku obrad nie uzyskał 
wymaganej bezwzględnej większości głosów ustawowego składu rady i oba projekty 
uchwał pozostają w dalszym procedowaniu. 
 
Przewodniczący Rady wznowił dyskusję: 

 Pan radny Piotr Rzepka  

 Pani radna Małgorzata Grotto 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pan radny Bartosz Bieńkowski 

 Pan radny Bogdan Błaszczyk - Przewodniczący Rady 

 Pan radny Wiesław Parus 

 Pan radny Łukasz Zięba 

 Pan radny Adam Hok 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz w trybie głosu ad vocem 

 Pan radny Jacek Woźniak 
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 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Pan radny Bartosz Bieńkowski 

 Pani Patrycja Nowak – Zaręba – radca prawny 

 Pan radny Jacek Woźniak w trybie głosu ad vocem 

 
W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący Rady zamknął dyskusję  
Wystąpienia oraz dyskusja zostały utrwalone i zarejestrowane na urządzeniu rejestrującym 
obraz i dźwięk. Ponadto zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik 
do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały zmieniającą uchwałę  
w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kołobrzeg: 
W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: ZA (11) 
Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, 
Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Bogusław Połowniak, Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki, 
Łukasz Zięba 
 
PRZECIW (7) 
Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Artur Dąbkowski, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, 
Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 
 
BRAK GŁOSU (1) 
Karolina Szarłata – Woźniak 
 
NIEOBECNI (2) 
Renata Brączyk, Jacek Kalinowski 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  
NR LI/734/22 zmieniającą uchwałę w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady 
Miasta Kołobrzeg. 
 
Punkt 5 podpunkt 10 – podjęcie uchwały podjęcie uchwały zmieniającą uchwałę  

w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kołobrzeg 

Autorem projektu uchwały był Klub Radnych „Kołobrzescy Razem”  

i Klub Radnych „Nowy Kołobrzeg”. W imieniu Klubów Radnych projekt uchwały wraz z 

uzasadnieniem przedstawił Pan radny Łukasz Zięba.  

Stanowiska Klubów Radnych: 
1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Wiesław 

Parus - Przewodniczący Klubu, który powiedział, że Klub oczekuje na zgłoszenie 

kandydata z Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg”. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz - Przewodniczący Klubu. Pan radny powiedział, że takie procedowanie 

jest niewłaściwe i klub podejmie decyzję w trakcie głosowania. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba - 

Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub będzie popierał projekt uchwały. 
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4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Krzysztof 

Plewko – Członek Klubu, który w imieniu Klubu na członka komisji rewizyjnej wskazał 

radnego Jacka Woźniaka. 

Radny Jacek Woźniak wyraził zgodę, aby być jedynym przedstawicielem Klubu Radnych 
„Radni Niezależni” w komisji rewizyjnej. 
 
W dyskusji nad tym punktem porządku obrad udział wzięli: 

 Pan radny Łukasz Zięba zabrał głos w dyskusji i zapowiedział, że klub będzie 

głosował przeciw 

 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący Rady zamknął dyskusję. 

Wystąpienia oraz dyskusja zostały utrwalone i zarejestrowane na urządzeniu rejestrującym 
obraz i dźwięk. Ponadto zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik 
do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały zmieniającą uchwałę  

w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kołobrzeg z zapisem w § 1 Jacek 

Woźniak: 

W głosowaniu udział wzięło 18 radnych obecnych na sesji w chwili głosowania. 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: ZA (7) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Artur Dąbkowski, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, 

Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 

PRZECIW (11) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, 

Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Bogusław Połowniak, Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki, 

Łukasz Zięba 

BRAK GŁOSU (1) 

Karolina Szarłata – Woźniak 

NIEOBECNI (2) 

Renata Brączyk, Jacek Kalinowski 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada w wyniku glosowania nie podjęła uchwały 

zmieniającą uchwałę w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kołobrzeg. 

Punkt 6 podpunkt 1 – Ocena Zasobów Pomocy Społecznej dla Gminy Miasto 

Kołobrzeg za rok 2021 

 

Dokument „.Ocena Zasobów Pomocy Społecznej dla Gminy Miasto Kołobrzeg za rok 2021” 

został przedstawiony przez Panią Ewę Pełechatą – Zastępcę Prezydenta Miasta ds. 

gospodarczych. 
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Powyższy dokument analizowała Komisja Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych. W imieniu 

Komisji opinię przedstawiła Pani radna Małgorzata Grotto – Przewodnicząca Komisji.   

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała przedstawiony dokument (6 za, 0 przeciw, 0 

wstrzymało się od głosu). 

Opinia Komisji stanowi załącznik do protokołu. 

 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Wiesław 

Parus - Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do 

przedstawionego dokumentu 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Piotr 

Rzepka - Członek Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do dokumentu.  

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba - 

Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do przedstawionego 

dokumentu. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 

Woźniak- Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do 

przedstawionego dokumentu. 

Brak chętnych do dyskusji. 
 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad przyjęciem przedstawionego przez Panią 

Prezydent Miasta dokumentu „Ocena Zasobów Pomocy Społecznej dla Gminy Miasto 

Kołobrzeg za rok 2021”: 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych obecnych na sesji w chwili głosowania. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: ZA (15) 

Kamil Barwinek, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 

Przemysław Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Bogusław 

Połowniak, Piotr Rzepka, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

BRAK GŁOSU (4) 

Maciej Bejnarowicz, Artur Dąbkowski, Karolina Szarłata - Woźniak, Danuta Wilk 

 

NIEOBECNI (2) 

Renata Brączyk, Jacek Kalinowski 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, Stwierdzam, że Rada jednogłośnie przyjęła  

Ocenę Zasobów Pomocy Społecznej dla Gminy Miasto Kołobrzeg za rok 2021. 

 

Punkt 6 podpunkt 2 – sprawozdanie Prezydenta Miasta z działalności między sesjami. 

Sprawozdanie z działalności Prezydent Miasta między sesjami zostało przesłane do 

wiadomości Radnych 24 maja 2022 r. Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Brak chętnych do dyskusji. 
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Punkt 7 - Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi. 

Radni złożyli do Prezydent Miasta następujące interpelacje i zapytania. 

 Pan radny Dariusz Zawadzki złożył interpelację w sprawie psich pakietów 

 Pan radny Kamil Barwinek złożył interpelację w sprawie wind w klatkach schodowych 

przy ul. Chodkiewicza 

 Pan radny Jacek Woźniak złożył zapytanie w sprawie przystanku autobusowego 

 Pani radna Małgorzata Grotto złożyła interpelację w sprawie wybiegu dla psów 

 Pan radny Artur Dąbkowski złożył trzy interpelacje: 

 w sprawie wydarzeń letnich na terenie lotniska Podczele 

 w sprawie pozyskania Gminy Partnerskiej 

 w sprawie mini mola 

 Pani radna Izabela Zielińska złożyła cztery interpelacje: 

 w sprawie ankiet w formie papierowej 

 w sprawie mieszkań z zasobu Gminy Miasto Kołobrzeg 

 w sprawie oznakowani poziomych na ścieżkach rowerowych 

 w sprawie wyników działań MZZDiOŚ 

 

Pan radny Bartosz Bieńkowski zapytał o brak Biuletynu Informacji Publicznej oraz poruszył 

sprawę braku rozkładu jazdy Komunikacji Miejskiej 

 

Odpowiedzi na zapytanie Pana radnego Bartosza Bieńkowskiego udzieliła na sesji Pani Ewa 

Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych. 

 Na pozostałe interpelacje i zapytania odpowiedzi zostaną udzielone w ustawowym terminie. 

Punkt 8 – Wolne wnioski i informacje 
 

Przewodniczący Rady przekazał następujące informacje:  
 

 Do wiadomości Radnych została przesłana odpowiedź Pani Prezydent Miasta na 

petycję w sprawie godzin sprzedaży biletów na Molo. 

 

 Wojewódzki Sąd Administracyjny w Szczecinie pismem z dnia  

5 maja 2022 r. przesłał odpis skargi kasacyjnej, jaką złożyła spółka od postanowienia 

WSA z dnia 24 lutego 2022 r. w sprawie jej skargi na uchwałę Rady Miasta Kołobrzeg 

z dnia 30 grudnia 2020 r. Nr XXXI/436/20 w przedmiocie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg dla terenu 

działek nr 16/5, 16/1, 19, 20/1, 20/3, 20/4, 21/1, 21/2 oraz części działek nr 15 i 83 

położonych w obrębie 19. 

 

 Prezydent Miasta w dniu 17 maja 2022 r. przekazała Radzie Miasta sprawozdanie  

z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kołobrzegu za 2021 r. 

Powyższe sprawozdanie skierowałem do Komisji Edukacji, Kultury i Spraw 

Społecznych celem zaopiniowania. Ponadto zostało ono przesłane do wszystkich 

Radnych. Sprawozdanie będzie przedmiotem obrad najbliższej sesji, która jest 

planowana 29 czerwca 2022 r. 
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 W Dzienniku Urzędowym Województwa Zachodniopomorskiego dnia 06 maja 2022 r. 

zostały ogłoszone uchwały Rady Miasta Kołobrzeg podjęte na sesji w dniu 27 

kwietnia 2022 r. 

1) Uchwała Nr L/711/22 w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Miasto 

Kołobrzeg na 2022 r. – poz. 2083.  

2) Uchwała Nr L/713/22 zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia uprawnień 

pasażerów Komunikacji Miejskiej w Kołobrzegu sp. z o.o. do bezpłatnych lub 

ulgowych przejazdów środkami lokalnego transportu zbiorowego na terenie 

Gminy Miasto Kołobrzeg, Gminy Kołobrzeg i Gminy Dygowo – poz. 2084. 

Uchwała weszła w życie 21 maja 2022 r.  

3) Uchwała Nr L/714/22 zmieniająca uchwałę w sprawie przepisów 

porządkowych obowiązujących przy przewozie osób i bagażu taksówkami, 

oraz dodatkowego oznakowania taksówek – poz. 2085. Uchwała weszła  

w życie 21 maja 2022 r.  

4) Uchwała Nr L/715/22 w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, 

których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Miasto Kołobrzeg oraz 

warunków i zasad korzystania z tych przystanków – poz. 2086. Uchwała 

weszła w życie 21 maja 2022 r.  

5) Uchwała Nr L/716/22 w sprawie wykazu kąpielisk na polskich obszarach 

morskich przyległych do granic Gminy Miasto Kołobrzeg w roku 2022 oraz 

określenia sezonu kąpielowego - poz. 2087. Uchwała weszła w życie 21 maja  

2022 r.  

 

 W Dzienniku Urzędowym Województwa Zachodniopomorskiego dnia 19 maja 

2022 r. poz. 2342 została ogłoszona Uchwała Nr L/720/22 Rady Miasta 

Kołobrzeg z dnia 27 kwietnia 2022 r. w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg „Ekopark 

Wschodni” oraz terenu działek nr 151, 162/11 i części działki nr 136 w obrębie 4 - 

część I. Uchwała wejdzie w życie po upływie 14 dni od dnia jej ogłoszenia tj. 3 

czerwca 2022 r. 

 

  Prezydent Miasta przekazała do wiadomości: 

1) Zarządzenie Nr 49/22 z dnia 28 kwietnia 2022 r. w sprawie zmian  

w budżecie Gminy Miasto Kołobrzeg na 2022 r. 

2) Zarządzenie Nr 50/22 z dnia 29 kwietnia 2022 r. w sprawie zmian  

w budżecie Gminy Miasto Kołobrzeg na 2022 r. 

3) Zarządzenie Nr 54/22 z dnia 6 maja 2022 r. w sprawie zmian w budżecie 

Gminy Miasto Kołobrzeg na 2022 r. 

 

 4 maja 2022 r. do Państwa wiadomości zostało przesłane zaproszenie do 

udziału w II Mikroform Organizacji Ochrony przyrody, które odbędzie się w 

dniu 4 czerwca 2022 r. w godzinach 12:30 – 16:30 w Miejskiej Bibliotece 

Publicznej w ramach Eko Festiwalu „Między Mostami”. 

Jeżeli Państwo Radni wyrażacie chęć wzięcia udziału, to proszę o podanie 

informacji do Biura Rady w terminie do 1 czerwca 2022 r. do godz. 14:30. 
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 Prezydent Miasta oraz Stowarzyszenie Klub Pioniera Miasta Kołobrzeg 

zapraszają Państwa Radnych na uroczystości z okazji XI Dni Pioniera, które 

odbędą się w dniu 31 maja 2022 r. w Kołobrzegu. 

Godz. 12.00 uroczystość na cmentarzu komunalnym upamiętniająca 

pierwszych mieszkańców powojennego Kołobrzegu: 

- wystąpienia okolicznościowe, 

- złożenie kwiatów pod obeliskiem. 

 

Wszystkie wymienione przez Przewodniczącego Rady dokumenty zostały przesłane do 

Radnych drogą elektroniczną i stanowią załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że zgodnie z harmonogramem kolejną sesję planuje 

zwołać w dniu 29 czerwca 2022 r. 

 

Brak chętnych do dyskusji. 

Punkt 9 – Zamknięcie sesji. 
 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady zamknął LI sesję Rady 
Miasta Kołobrzeg. 
 
 
 
Przewodniczący Rady Miasta Kołobrzeg – Bogdan Błaszczyk 
 
 
Osoba sporządzająca protokół – Danuta Nowak 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


